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Abstract

The present study analyzedhomonymsin the story of Prophet Abraham, peace be
upon him, in the Holly Quran. We have studied the aspects of homonyms to
reveal the rhetorical strength of the language. We have concluded that
homonyms in the Holly Quran is one aspect of its miraculousness in expressing
meaning with precision using different structures and forms. We have found that
the similarity occurs in the audible words and the noticeable structures but not in
the meanings as each verse has new connotations prescribed by the context in
which they occur. The union of the similar verses would yield a complete
picture in the form of a splendid art form worth contemplating for its beauty and
magnificence.

Keywords: homonyms, verbal analogy, the story of Abraham, linguistic
miracles, context.

Résumé

La présente ¢étude a analysé les homonymes dans l'histoire du Prophete
Abraham, la paix soit sur lui, dans le Saint Coran. Nous avons étudié les aspects
des homonymes pour révéler la force rhétorique de la langue. Nous avons
conclu que les homonymes dans leSaint Quran sont un aspect de sa capacité
miraculeuse a exprimer le sens avec précision en utilisant différentes structures
et formes. Nous avons constat¢ que la similitude se produit dans les mots

audibles et les structures perceptibles mais pas dans les significations car
chaque verset a de nouvelles connotations prescrites par le contexte
dans lequel ils se produisent. L'union des versets similaires donnerait
une image complete sous la forme d'une splendide forme d'art digne
d'étre contemplée pour sa beauté et sa magnificence.

miracles Mots clés : homonymes, analogie verbale, histoire d'Abraham
linguistiques,contexte.
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